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12-02 2020 
 

Til stede Judith, Jens og Tina 

 

Bestyrelsen orienterede formanden om hvad der var sket på 

beboermødet 16-01-2020. 

Martin Ipsen spurgte ind til om der kunne opsættes standere til ladning af 

elbiler. 

Det er bestyrelsens holdning at så længe udbredelsen af elbiler ikke er 

højere end på nuværende, må den enkelte lejer selv sørge for stik til 

opladning af deres elbil.  

Hvad angår fibernet vil bestyrelsen se på muligheder, og eventuelt 

fremlægge forslag på næste beboermøde. 

 

Judith og Jens har, for at gøre bestyrelsen funktionsdygtig besluttet at 

indsætte suppleanten indtil Joan igen melder sig tilbage fra sygdom.  

 

Der er helt styr på hvem der gør hvad i forhold til fastelavn. 

På dagen er Tina, Judith og Jen tilstede til det praktiske. 
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